
Dotyczy: dużej populacji dzików na terenie Nowej Huty oraz innych części Krakowa

Szanowny Panie Prezydencie,

 

W związku z powtarzającymi się przypadkami obecności dzików w przestrzeni

publicznej miasta, otrzymuję coraz więcej sygnałów od mieszkańców wyrażających

obawę o bezpieczeństwo swoje i swoich dzieci. Mam oczywiście świadomość

ograniczeń prawnych w prowadzeniu gospodarki łowieckiej na terenach

zurbanizowanych, jednak problematyka ta wydaje się być pomijana w działaniach

prowadzonych przez Pana Prezydenta.

 

W związku z powyższym proszę o informację :

1.       Czy prowadzone były konsultacje z Polskim Związkiem Łowieckim oraz

naukowcami zajmującymi się dziką zwierzyną w zakresie sposobów ograniczania

populacji dzików w mieście ?

2.       Czy planowana jest ogólnomiejska akcja informacyjna dla mieszkańców w

zakresie postępowania przy kontakcie z dzikami w przestrzeni publicznej miasta ?

Czy problematyka  bezpieczeństwa w kontakcie z dzikimi zwierzętami będzie

poruszana w szkołach ? Czy nie warto skorzystać z miejskich kanałów informacyjnych

w tym zakresie ?

3.       Jakie działania zamierza Pan podjąć w sprawie obecności dzików praktycznie w

centrum Miasta ? ( np. os. Kolorowe, Park Żeromskiego, czy Błonia)
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Z wyrazami szacunku,
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Nie odnalazłam również odpowiedzi Małopolskiego Wojewódzkiego Lekarza

Weterynarii, ani Wojewody Małopolskiego w sprawie rezolucji (druk nr 3936-R ) o

powrót do metody odławiania dzików i relokacji na tereny niezurbanizowane w

granicach Gminy Miejskiej Kraków.


